

## Werk

**Label:** Impressum

**Jahr:** 1977

**PURL:** [https://resolver.sub.uni-goettingen.de/purl?316342866\\_0018|log3](https://resolver.sub.uni-goettingen.de/purl?316342866_0018|log3)

## Kontakt/Contact

[Digizeitschriften e.V.](#)  
SUB Göttingen  
Platz der Göttinger Sieben 1  
37073 Göttingen

✉ [info@digizeitschriften.de](mailto:info@digizeitschriften.de)

COMMENTATIONES MATHEMATICAE UNIVERSITATIS CAROLINAE

is published quarterly by the Mathematical Institute of the Charles University, Sokolovské 83, 18600 Praha 8, Československo.

Manuscripts (original and a copy) are accepted written in English, French, German, and Russian. These must be typewritten, double-spaced, and ready for publication from the lingual point of view. Symbols are to be of the exactly same form in which they will appear in print.

Authors are asked to add the classification according to that used in the Mathematical Reviews or in Referativnyj Žurnal, Key words and a short Abstract of their contributions.

In order to speed up the publication, papers with more than 16 printed pages are accepted but exceptionally. One author cannot get published more than 2 papers in one yearly volume. The authors will obtain 50 reprints of their articles.

Журнал COMMENTATIONES MATHEMATICAE UNIVERSITATIS CAROLINAE

выходит раз в три месяца. Его рассылает Математический институт Карлова университета в Праге (Sokolovská 83, 18600 Praha 8, Československo).

Журнал принимает работы, написанные на русском, английском, немецком или французском языке. Работы принимаются в двух машинописных экземплярах. Они должны быть написаны с широкими промежутками между строками и полностью подготовлены к печати также с точки зрения языка и орфографии; символы надо выписывать в точно той же форме, в какой они должны появиться в печати. К работе надо приложить указание о ее классификации по системе принятой в Реферативном журнале или в Mathematical Reviews, список ключевых слов и краткое резюме.

Чтобы ускорить публикацию работ, редакция принимает статьи размером более 16 страниц журнального текста только в виде исключения. В одном годовом томе журнала не публикуется более двух работ того же автора.

Авторы получают бесплатно 50 оттисков статьи.

R E D A C T O R E S

V. DUPAČ,	Z. FROLÍK,	Z. HEDRLÍN,	M. HUŠEK,
M. KATĚTOV,	J. KOLOMÝ,	V. KOŘÍNEK,	O. KOWALSKI,
I. MAREK,	B. NOVÁK,	L. PROCHÁZKA,	J. RAICHL,
P. VOPĚNKA,	K. WINKELBAUER		

